
Bijlage: chronologisch overzicht inzake snel internet buitengebied  

Inleiding
Recent heeft het bewonerscollectief glasvezel buitengebied Middag (BC Middag) gesproken 
met een aantal raadsfracties en hierover mails gestuurd naar de Raad. BC Middag is een 
collectief van 41 adressen in het buitengebied van Feerwerd en Ezinge. De mails zijn 
namens BC Middag verstuurd door de heer J. Meijerhof die voor Glasdraad werkt. Glasdraad 
is een marktpartij die glasvezel aanlegt in het Westerkwartier en die bereid is glasvezel aan 
te leggen in het gebied Middag, mits de gemeente hier financieel fors aan bijdraagt. 
Hieronder wordt een chronologisch overzicht gegeven van de gebeurtenissen in dit dossier.

1. 5 juli 2019; Gemeente Westerkwartier en Glasdraad sluiten en convenant voor de 
aanleg van glasvezel in een aantal kernen en een deel van het buitengebied in de 
gemeente Westerkwartier. In het convenant staan afspraken over o.a. leges, 
degeneratievergoeding en liggingsdiepte. 

2. Najaar 2019 / eerste kwartaal 2020
Nader overleg tussen gemeente en marktpartijen (Rodin en Glasdraad) over deze 
projecten waarbij uitgebreid gesproken wordt over bestemmingsplan, 
omgevingsvergunningen en archeologie. 

3. 1 april 2020; de gemeenten Westerkwartier, Hoge Land en Groningen hebben samen 
met de Provincie en de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed een leidraad opgesteld waarin 
is vastgelegd hoe omgegaan zal worden met archeologie bij glasvezelprojecten. Doel 
van deze leidraad is om op een eenduidige en praktische wijze om te gaan met het 
aspect archeologie bij glasvezelprojecten. 

4. Oktober 2020; start uitvoering project Glasdraad
5. 14 September 2021; mail van de heer Meijerhof van Glasdraad namens BC Middag aan 

een aantal raadsfracties waarin de gemeente wordt gevraagd om de aanleg van 
glasvezel in hun gebied mogelijk te maken door het tekort in de businesscase (€ 
240.000,--) te dekken, dan wel Glasdraad te compenseren voor de kosten die zij hebben 
bij de aanleg van glasvezel in het Westerkwartier in verband met archeologie.

6. 8 november 2021; gesprek met een delegatie van Glasdraad (de heren Meijerhof, 
Folkersma en directeur Van Grunsven. Hierbij is uitgelegd dat:
- de gemeente geen marktpartijen kan en wil subsidiëren
- dat archeologische kosten bij dit soort projecten horen en voor rekening van de 
initiatiefnemer komen. Elk bedrijf dat bezig is met dit type projecten waarbij de grond 
op grote schaal wordt geroerd is hiervan op de hoogte. Dat het aspect archeologie niet 
is benoemd in het convenant betekent niet dat geen rekening met archeologie 
gehouden moet worden. De bescherming van archeologische waarden is geregeld in de 
bestemmingsplannen. De opgestelde leidraad van de drie gemeenten is juist bedoeld 
om marktpartijen duidelijkheid te bieden en onnodige kosten te besparen. Overigens 
werd in het gesprek een bedrag genoemd van 100.000 euro aan gemaakte 
archeologische kosten, terwijl in de mail een bedrag van 140.000 wordt genoemd. 
Vanuit Glasdraad werd begripvol gereageerd op voornoemde uitleg en de indruk 
bestond dat voor Glasdraad de kous hiermee af was.

7. Op 12 november 2021 heeft overleg plaatsgevonden met de heren Reinders en 
Duivenvoorden als vertegenwoordigers van BC Middag. Zij hebben hun frustratie 



uitgelegd op dit dossier. Rodin heeft eerst bij een deel van de bewoners glasvezel 
beloofd. Vervolgens bleek dat Rodin geen glasvezel maar draadloze verbindingen ging 
leveren. Tot op heden voldoen deze verbindingen niet aan de afgesproken snelheid en 
stabiliteit. Daarna is een meerderheid van de bewoners in zee gegaan met Glasdraad. 
Glasdraad levert echter ook niet en legt de zwarte piet bij de gemeente (“gemeente 
zorgt voor onnodige archeologische kosten”). Wij begrijpen hun frustratie en hebben de 
rol van de gemeente uitgelegd. De Provincie Groningen is opdrachtgever aan Rodin en 
heeft afspraken gemaakt met Rodin over het aanleggen van snel internet in het 
buitengebied van de Provincie. Onze eerste inzet is er op gericht dat de gemaakte 
afspraken worden nagekomen. Wanneer blijkt dat de draadloze verbindingen niet aan 
de afgesproken kwaliteit voldoen, zal een alternatief geboden moeten worden dat wel 
voldoet. Aan de bewoners is gevraagd informatie over de situatie in het gebied Middag 
te inventariseren en met ons te delen. Dit zullen wij weer als input gebruiken voor het 
bestuurlijk overleg van 17 november (is gebeurd). 

8. 17 november; bestuurlijk overleg Breedband Groningen.
Elly Pastoor heeft aandacht gevraagd voor de problematiek in het gebied Middag. Het 
blijkt dat op er veel meer plekken in de Provincie problemen zijn met de draadloze 
verbindingen. Het gaat dan ook om veel adressen die volgens de plannen van Rodin 
geen glasvezel krijgen (circa 10% van de circa 13.000 adressen in het buitengebied). Het 
signaal is afgegeven dat het geduld met Rodin opraakt. De andere gemeenten en de 
Provincie delen onze opvatting. Afgesproken is dat hierover in december een extra 
portefeuillehouders overleg wordt ingepland. We hebben een terugkoppeling gegeven 
van het bestuurlijk overleg aan BC Middag.

9. 18 november; de heer Meijerhof van Glasdraad stuurt een mail met diverse bijlagen aan 
de Raad, waaronder een tweede brief van BC Middag.  

10. 23 november; telefonisch contact met de heer Van Grunsven, directeur van Glasdraad 
over de actie van de heer Meijerhof, die ons verbaasde op basis van het gesprek met hen 
op 8 november. De heer Van Grunsven was niet op de hoogte met de actie van de heer  
Meijerhof en staat daar ook niet achter. Hij bevestigt dat Glasdraad begrip heeft voor 
de opstelling van de gemeente. Zij willen zich focussen op de uitvoering in het 
Westerkwartier en er is geen sprake van een claim i.v.m. archeologische kosten.

11. Week 48; ambtelijk overleg met de Provincie Groningen over de situatie in BC Middag   
12. Elly Pastoor heeft om een overleg gevraagd met de directie van Rodin. Dit is inmiddels 

gepland op 10 december 2021. Ook hierin zal worden aangedrongen op een goede en 
spoedige oplossing voor het gebied Middag.

13. 16 december; vervolg bestuurlijk overleg Breedband Groningen, waarin gemeenten de 
problematiek m.b.t. het project Snel Internet Groningen nader bespreken met de 
verantwoordelijk gedeputeerde. 

14. 17 december; als vervolg op het overleg met Rodin en het bestuurlijk overleg met de 
Provincie zal een terugkoppeling plaatsvinden aan BC Middag. 

15. 19 januari 2022; raadsinformatiebijeenkomst over het thema digitale connectiviteit


